

## 【专业】供应智能型双线圈成型机 欢迎双线圈长期合作

|      |                                   |
|------|-----------------------------------|
| 产品名称 | 【专业】供应智能型双线圈成型机<br>欢迎双线圈长期合作      |
| 公司名称 | 台州久嘉机电材料有限公司                      |
| 价格   | .00/个                             |
| 规格参数 | 品牌:joinjoy<br>型号:JJS3<br>产品别名:成型机 |
| 公司地址 | 台州市黄岩院桥下店头村                       |
| 联系电话 | 86 0576 84870238 18958511498      |

## 产品详情

|      |         |    |      |
|------|---------|----|------|
| 品牌   | joinjoy | 型号 | JJS3 |
| 产品别名 | 成型机     | 用途 | 文具配件 |
| 适用行业 | 文具企业    |    |      |

### 久嘉双线圈成型机简介

本机是生产活页笔记本、台历、挂历、画册、相册等文具装订配件的专用设备，可以加工如普通铁丝、镀锌铁丝、不锈钢丝、色胶铁丝等多种可塑性线材，与同类设备相比有运行平稳噪音低；自动成切操作便；安全可靠效率高；一机多用投资省等优点。

#### 1、运行平稳、噪音低

本机以双转盘这一独特结构驱动成型，并以八字槽驱动替代常用的曲轴驱动冲压，极大降低了机器振动和噪音、运行平稳，节能降耗、利于员工健康。成型的双线圈圈度号、直度高、品相一流。

#### 2、自动成切、操作便

本机一次性自动完成线圈的成型和计数切断，类似傻瓜相机，稍加培训，即可操作。体积小、功能齐、操作便、人工省。

#### 3、安全可靠、效率高

本机因独特的结构设计，既使运行速度提高50%（从200-400齿/分提高到350-650齿/分），又避免了同类机常有的卡线现象，同时将成型和计数切断两道工序、两台机器整合为一台，极大地减少了线材浪费，提高了生产效率。

#### 4、一机多用、投资省

本机因独特的结构设计，一台机可生产市场所需的所有规格线圈。操作工自己动手只需十几分钟更换模具，即可生产不同规格线圈，无需专业技术人员。相对于十八种规格、十八台机器，节省的投资可想而知。

#### joinjoy smart dual coils forming machine

joinjoy smart dual coil forming machine(jjs3) produces dual binding coils for notebook, desktop calendar, wall calendar bound, picture album, photo album and etc. jjs3 can process a wide range of material such as steel wire, zinc coated wire, stainless wire, plastic coated wire. compared to other equipments, the equipment is easy to operate with many features as automatic cutoff, anti-jam, smooth, and low noise.

##### 1. smooth and quiet

the unique design of our dual rotation disks and a driving channel shaped like number eight greatly reduces vibrations and noise, resulting in smooth operation and low energy consumption. the dual binding coils have a first-class appearance, excellent straightness, and roundness.

##### 2. automatic cutoff and easy to use

jjs3 automatically forms the coil, counting, and cutting. little training is needed to operate the machine. it is small with all needed functions and easy to operate with little labor requirement.

##### 3. safe, reliable and high output

our unique design prevents the common jam issue observed from other suppliers even with 50% higher output from 200-400 units/min to 350-650 units/min. it is all in one machine with forming and cutting function, which greatly reduce wire waste and enhance productivity.

##### 4. all-in-one wire binding machine

jjs3 machine can produce binding coils to different specifications. the roi is very high compared to other equipments which can only form coils to one specification. it takes less than 20 minutes to change the mold and produce coils to different specifications. it does not require any engineer to set up the process.

#### 技术参数：

外形尺寸 (w/h/d) :1240\*1080\*600(线架高度：1900mm)

净重：300kg

电源：单相200v/50hz

主机功率：0.75kw

速度：350-550齿/分钟

可生产线圈规格：1/4--5/4（亦可生产非标线圈）

台州久嘉机电材料有限公司

taizhou joinjoymachine and material co. ltd

电话：0576-84870238

传真：0576-84890228